
 

VI sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  
18 kwietnia 2019r.  

 
I Otwarcie sesji.  
Obecnych radnych 13 na stan 15. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący zaproponował  rozszerzenie porządku obrad sesji o projekt uchwały nr 55                     
w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 1 w Gubinie oraz 

poinformował radnych, że projekt uchwały nr 53 będzie głosowany z autopoprawką - zmieniony  

Wyniki głosowania nad zmiana porządku sesji. 
Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO x   

Jerzy GALEWSKI x   

Danuta GRYGOROWICZ x   

Janusz JAŻDŻEWSKI nie głosował   

Mariusz OCHOTNY x   

Teresa OPARA x   

Ziemowit PATEK x   

Mirosław ROGIŃSKI nie głosował   

Tomasz ROMANOWSKI x   

Wojciech SENDERA x   

Jan SKÓRA x   

Halina WOJNICZ x   

Robert WOSZAK x   

Teresa ZAJKOWSKA  x   

Krzysztof ZDOBYLAK x   

W wyniku przeprowadzonego głosowania propozycja rozszerzenia porządku obrad 
została przyjęta /13 osób-za, 0 osób- przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/ 

II Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Treść informacji stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący udzielił głosu radnej Sejmiku Województwa Lubuskiego  Annie Chinalskiej.  

Anna Chinalska - pogratulowała wyboru Burmistrzowi, radnym i życzyła owocnej i 

konstruktywnej współpracy. Poinformowała, że w sejmiku została przewodniczącą Komisji 

Zdrowia Rodziny i Spraw Społecznych i przedstawiła krótką informację o  swojej aktywności 

jako radnej sejmiku. 

 

 

III Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat 
działalności Komisji  w okresie między sesjami. 

 



Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej obradowała raz. Zajmowano się analizą 
finansową MOS i MOPS za 2018r. oraz opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska spotkała się 
raz. Na posiedzeniu zapoznano się z oceną zasobów pomocy społecznej MOPS oraz 
projektami uchwał na dzisiejszą sesję.   
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki spotkała się raz w celu 
zaopiniowaniu uchwal na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Rewizyjna spotkała się raz, gdzie dokonano analizy działu finansowego w ramach 
planu pracy komisji rewizyjnej   
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji obradowała raz, przedmiotem spotkania była analiza 
skargi na dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 1  
 
 

IV. Sprawozdanie z działalności Komendanta Komisariatu Policji w 
Gubinie oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego 
na terenie miasta za rok 2018r. 
 
Sprawozdanie przedstawił komendant Radosław Sokołowski 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
Z.Patek – zwrócił  uwagę na miejsca regularnych libacji alkoholowe: park Waszkiewicza i  
miejsce nad cmentarzem przy ul. Królewskiej, Prosi o objęcie tego miejsca nadzorem 
policyjnym. 
Z.Boloczko -  kiedy patrole ruchu drogowego powrócą w rejony szkół, na ul. Cmentarną, 
Kaliską , Lubelską. Na tych ulicach odbywają się regularne wyścigi.  
 
R.Sokołowski - nie wszystkie miejsca nadają się do  kontroli prędkości. Na ul. Cmentarną 
trafiają służby.    
J.Skóra -  
1. czy jest przez Policję zwracana uwaga na znaki drogowe, ich stan, sensowność.  
2. czy odnotowano negatywne zachowania młodzieży w czasie strajku nauczycieli? 
3. czy Policja reaguje na przypadki nielegalnego zatrudnienia? 
 
R.Sokołowski –policjanci  zwracają uwagę na znaki i miejsca. Można zgłaszać niewłaściwą 
infrastrukturę, jest krajowa mapa zagrożeń, na którą można zaznaczyć niewłaściwą 
infrastrukturę. 
Policja nie realizuje kontroli w zakresie legalności zatrudnienia. 
Nie odnotowano niewłaściwych zachowań młodzieży,  która nie przebywa na zajęciach 
szkolnych.. 
 
H.Wojnicz – czy policja może opanować problemy związane z klientami sklepu Fiamp? 
 
R.Sokołowski - policja kontroluje to miejsce. Są podejmowane kontrole sprzedaży. Samo 
przebywanie pod wpływem alkoholu nie jest zabronione. Jest bardzo dużo wniosków o 
ukaranie, skierowanych do Sądu Rejonowego. Represje w stosunku do tych osób w postaci 
mandatu karnego nie przynosi żadnego skutku..   



W.Sendera - prośba aby policjanci jeżdżący w patrolach bardziej egzekwowali 
nieprzestrzeganie przez wielu kierujących przepisów ruchu drogowego, w tym dotyczących 
parkowania pojazdów. 
 

V. Sprawozdanie z działalności Komendy Straży Miejskiej w Gubinie za 
rok 2018 
 
Sprawozdanie przedstawił komendant Krzysztof Dubert. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
Z.Bołoczko - czy w ciągu roku były prowadzone akcje porządkowe odnośnie właścicieli psów, 
a jeśli były prowadzone, to ile było interwencji? ile z nich zakończyło się mandatem? 
K.Dubert - Akcje są podejmowane i na bieżąco realizowane. Mandatu żadnego nie nałożono.  
K.Zdobylak - czy Komisariat Policji i Straż Miejska współpracuje ze sobą w zakresie, np. 
przekazywania sobie monitoringu? czy policja cały czas ma wgląd do monitoringu? 
K.Dubert - policja nie ma na bieżąco podglądu monitoringu. Jeśli jest potrzeba, to policja jak 
najbardziej ma wgląd do monitoringu.  
T.Zajkowska - w jakich godzinach pracują strażnicy miejscy? 
K.Dubert - od godz. 7:00 do godz. 20:00 na dwie zmiany. 
T.Zajkowska - nie widać patroli straży miejskiej  w okolicach zauważyła strażników miejskich, 
kiedy była na Skateparku i  parku Waszkiewicza.  
K.Dubert - działanie prewencyjne straży w tym rejonie jest bardzo duże.  
H.Wojnicz – prośba, aby w okresie letnim na orlikach około godz. 20ej zwiększyć 
częstotliwość patroli. 
Z.Patek – zasygnalizował problem parkowania samochodów na ul. B.Chrobrego, na 
wysokości sklepu ze sprzętem rehabilitacyjnym oraz problem z klientami sklepu Żabka na ul. 
Szkolnej.  
D.Grygorowicz – zasoby osobowe, które posiada SM są niewystraczające aby ogarnąć całe 
miasto. Należy skupić się na centrum miasta, jako jego wizytówce .Należy zwiększyć ilość 
działań  prewencyjnych.  
T.Dziedzic, kierownik MOPS – podziękowała  komendantowi SM i strażnikom miejskim za 
asystę podczas trudnych wizyt środowiskowych.   
 
Przewodniczący RM podziękował komendantom i funkcjonariuszom za ich służbę, a także 
mieszkańcom, którzy reagują na nieprawidłowości.   
 

 VI Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1. Wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych oraz 
umieszczanie w pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej i 
obiektów budowlanych niezwiązanych z potrzebami zarzadzania drogami lub 
potrzebami ruchu drogowego oraz reklam - 48 
 

Zgodnie z art. 40 ust. 1 ustawy z dnia 21 marca 1985r. o drogach publicznych (Dz.U.z 2018r., 
poz. 2068 ze zm.)zajęcie pasa drogowego na cele niezwiązane z budową, przebudową, 
remontem, utrzymaniem i ochroną dróg wymaga zezwolenia zarządcy drogi,  drodze decyzji 
administracyjnej. 
Za zajęcie pasa drogowego pobiera się opłatę, o czym stanowi art. 40 ust. 3 ustawy o drogach 
publicznych. 
Na podstawie delegacji, zamieszczonej w art. 40 ust. 8 ustawy o drogach publicznych organ 
stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, w drodze uchwały, ustala dla dróg, których 



zarządcą jest jednostka samorządu terytorialnego, wysokości stawek opłaty za zajecie 1m2 
pasa drogowego. 
Obecnie obowiązujące stawki za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych gminy Gubin o 
statusie miejskim zostały określone w Uchwale nr XIX/163/2004 Rady Miejskiej w Gubinie z 
dnia 24 czerwca 2004 roku i do tej pory nie podlegały zmianom. 
Niniejsza uchwała ma na celu dostosowanie stawek do bieżących przepisów prawa. 
           
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 
 
Wyniki głosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJ

ĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO x   

Jerzy GALEWSKI x   

Danuta GRYGOROWICZ x   

Janusz JAŻDŻEWSKI nie głosował   

Mariusz OCHOTNY x   

Teresa OPARA x   

Ziemowit PATEK x   

Mirosław ROGIŃSKI nie głosował   

Tomasz ROMANOWSKI x   

Wojciech SENDERA x   

Jan SKÓRA x   

Halina WOJNICZ x   

Robert WOSZAK x   

Teresa ZAJKOWSKA  x   

Krzysztof ZDOBYLAK x   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta /13 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/i otrzymała nr VI.47.2019 
 
2.Emisji obligacji oraz określania zasad ich zbywania, nabywania i wykupu - 51 
 
Planuje się w 2019 roku emisje obligacji komunalnych w kwocie 2 000 000,00 zł z 
przeznaczeniem na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w związku z realizacją zadań 
majątkowych - 1 500 000 zł oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu emisji 
obligacji - 500 000 zł. Wykup obligacji nastąpi w latach 2029-2030. 
 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. Komisja oświaty nie zajęła 
stanowiska - 4 głosy wstrzymujące się.  

  
Wyniki głosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJ

ĄCY SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO x   

Jerzy GALEWSKI x   

Danuta GRYGOROWICZ x   

Janusz JAŻDŻEWSKI nie głosował   



Mariusz OCHOTNY x   

Teresa OPARA x   

Ziemowit PATEK x   

Mirosław ROGIŃSKI nie głosował   

Tomasz ROMANOWSKI x   

Wojciech SENDERA x   

Jan SKÓRA   x 

Halina WOJNICZ x   

Robert WOSZAK   x 

Teresa ZAJKOWSKA    x 

Krzysztof ZDOBYLAK x   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta /10 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 3 osoby - wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr VI.48.2019 
 
3.uchylenia uchwały nr LIII.276.2014 z dnia 18 czerwca 2014r. w sprawie zwolnień od 
podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców na terenie gminy Gubin o statusie 
miejskim stanowiących pomoc de minimis - 52 
 

Z dniem 1 stycznia 2019 roku weszły w życie przepisy ustawy o zmianie ustawy o finansach 

publicznych. Ustawa z dnia  14 grudnia 2018 roku o zmianie ustawy o finansach publicznych 

oraz niektórych innych ustaw (Dz.U. z 2018 roku, poz. 2500) ma istotne znaczenie dla 

budżetów i wieloletnich prognoz finansowych jednostek samorządu terytorialnego. 

Wprowadzone zmiany dotyczą miedzy innymi zasad zaciągania i spłaty zobowiązań dłużnych, 

sposobu ustalania maksymalnego wskaźnika spłaty zobowiązań w kolejnych latach, katalogu 

tytułów dłużnych, postepowania naprawczego, katalogu źródeł finansowania deficytu, a także 

reguły bilansowania części operacyjnej (bieżącej) budżetu. Nowe przepisy weszły w życie z 

dniem 1 stycznia 2019 roku, ale ich stosowanie zostało rozłożone na kilka lat.   

Z wyżej wymienionych zmian obecnie najistotniejsze znaczenie dla naszej gminy ma reguła 

bilansowania części operacyjnej (bieżącej) budżetu, która będzie miała zastosowanie po raz 

pierwszy do opracowania i wykonania budżetu za 2022 rok, jednak w trwającym już okresie 

przejściowym należy się do tej zmiany gruntownie przygotować. Budżet na 2019 rok nie 

zakłada równowagi operacyjnej. Wydatki bieżące przewyższają dochody bieżące 0 

1 367 941,04 zł. Pokrycie deficytu bieżącego planowane jest z wolnych środków, o których 

mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych, co nie będzie możliwe od 2022 

roku. 

Podatek od nieruchomości  jest największym dochodem wśród dochodów własnych naszej 

gminy, a obowiązująca uchwała w zakresie pomocy de minimis powoduje lub może 

powodować istotne uszczuplenie tych dochodów. Wartość ta zależy od ilości złożonych 

wniosków przez przedsiębiorców. Pomoc zgodnie z uchylana uchwałą nie ma charakteru 

uznaniowego, jak w przypadku ulg udzielanych z ustawy ordynacja podatkowa, gdzie 

zainteresowany musi wykazać ważny interes podatnika lub ważny interes publiczny. Pomoc ta 

należy się każdemu przedsiębiorcy, który złoży wniosek  i spełni warunki wynikające z 

uchwały, bez względu na jego faktyczne potrzeby i sytuacje finansową.  

Uchylana uchwała miała na celu zainteresowanie inwestorów uruchamianiem swoich 

przedsiębiorstw na terenie miasta Gubina  oraz ograniczenie bezrobocia poprzez tworzenie nowych 

miejsc pracy, przy czym za nowe miejsce pracy uznawano wyłącznie pracę podjętą w pełnym 

wymiarze w ramach umowy o pracę. Obecnie ilość podmiotów gospodarczych stale rośnie i 

bezrobocie nie jest już poważną bolączką mieszkańców.  Miasto ma natomiast ogromne potrzeby 

wydatków zarówno bieżących, jak i inwestycyjnych, których nie będzie w stanie finansować bez 

podejmowania kroków służących równowadze operacyjnej budżetu.       
 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 



 
Wyniki głosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO x   

Jerzy GALEWSKI x   

Danuta GRYGOROWICZ x   

Janusz JAŻDŻEWSKI nie głosował   

Mariusz OCHOTNY x   

Teresa OPARA x   

Ziemowit PATEK x   

Mirosław ROGIŃSKI nie głosował   

Tomasz ROMANOWSKI x   

Wojciech SENDERA x   

Jan SKÓRA x   

Halina WOJNICZ x   

Robert WOSZAK x   

Teresa ZAJKOWSKA  x   

Krzysztof ZDOBYLAK x   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta /13 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/i otrzymała nr VI.49.2019 
 
4.zmieniajaca uchwałę Rady miejskiej w Gubinie nr II.22.2018 z dnia 21 grudnia 2018r. 

w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie miejskim na 2019 rok - 53 
 
Zmiany w uchwale budżetowej gminy Gubin o statusie miejskim na 2019 rok wprowadza się 
w związku ze złożonymi wnioskami przez kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 
przez naczelników wydziałów Urzędu Miejskiego. Zmiany uwzględniają zapotrzebowanie 
jednostek i wydziałów na realizację niezbędnych zadań. Szczegółowe uzasadnienie 
poszczególnych zmian zawierają przedmiotowe wnioski. 
 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 
 
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały głosowany jest z autopoprawką  
 
Wyniki głosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO x   

Jerzy GALEWSKI x   

Danuta GRYGOROWICZ x   

Janusz JAŻDŻEWSKI nie głosował   

Mariusz OCHOTNY x   

Teresa OPARA x   

Ziemowit PATEK x   

Mirosław ROGIŃSKI nie głosował   

Tomasz ROMANOWSKI x   



Wojciech SENDERA x   

Jan SKÓRA x   

Halina WOJNICZ x   

Robert WOSZAK x   

Teresa ZAJKOWSKA  x   

Krzysztof ZDOBYLAK x   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta /13 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/i otrzymała nr VI.50.2019 

 

5.zmieniajaca uchwałę Rady Miejskiej w Gubinie II.23.2018 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2019-

2034 - 54 

 

Zmiany w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gubin o statusie miejskim na lata 2019-2034 związane z aktualizacją danych w związku ze 

zmianami w budżecie gminy na 2019r. oraz aktualizacją danych w związku ze zmianami w 

budżecie gminy na 2019r. oraz aktualizacją danych w związku ze sporządzeniem korekt 

sprawozdań świadczących o faktycznym wykonaniu dochodów i wydatków za rok 2018. 

 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 
 
 Wyniki głosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO x   

Jerzy GALEWSKI x   

Danuta GRYGOROWICZ x   

Janusz JAŻDŻEWSKI nie głosował   

Mariusz OCHOTNY x   

Teresa OPARA x   

Ziemowit PATEK x   

Mirosław ROGIŃSKI nie głosował   

Tomasz ROMANOWSKI x   

Wojciech SENDERA x   

Jan SKÓRA x   

Halina WOJNICZ x   

Robert WOSZAK x   

Teresa ZAJKOWSKA  x   

Krzysztof ZDOBYLAK x   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta /13 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/i otrzymała nr VI.51.2019 

 

6. ustalenia planu sieci publicznych  szkół podstawowych  prowadzonych przez gminę 

Gubin o statusie miejskim oraz określania granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019r. - 50 

 

Funkcjonująca obecnie na terenie miasta Gubina siec publicznych szkół podstawowych dla 

których organem prowadzącym jest gmina Gubin o statusie miejskim, ustalona została 



uchwałą nr XXVII.173.2017 Rady Miejskiej w Gubinie z dnia 24 lutego 2017r. w sprawie: 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  

Niniejsza uchwała, ustalająca od 1 września 2019r. sieć publicznych szkół podstawowych, 

dla których organem jest gmina Gubin o statusie miejskim, nie wprowadza żadnych zmian, 

do ustalonej w 2017r. sieci szkół oraz ich obwodów. Jej przyjęcie jest obowiązkiem, 

wynikającym z przepisów prawa oświatowego. 

Projekt uchwały, zgodnie z art. 39 ust. 8 ustawy z dnia 14 grudnia 2016r. prawo oświatowe 

(DZ.U. z 2018r. poz.996) uzyskał pozytywne opinie Lubuskiego Kuratora Oświaty w 

zakresie zgodności planu sieci szkół z zapisami ustawy prawo oświatowe.  

 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. Komisja Oświaty - 2 głosy za, 2 
wstrzymały się od głosu. 
 
Wyniki głosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO x   

Jerzy GALEWSKI x   

Danuta GRYGOROWICZ x   

Janusz JAŻDŻEWSKI nie głosował   

Mariusz OCHOTNY x   

Teresa OPARA x   

Ziemowit PATEK x   

Mirosław ROGIŃSKI nie głosował   

Tomasz ROMANOWSKI x   

Wojciech SENDERA x   

Jan SKÓRA x   

Halina WOJNICZ x   

Robert WOSZAK x   

Teresa ZAJKOWSKA  x   

Krzysztof ZDOBYLAK x   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta /13 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/i otrzymała nr VI.52.2019 

 

7. udzielenia z budżetu gminy Gubin o statusie miejskim dotacji na sfinansowanie 

prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków - 49 

 

W dniu 28 września 2018r. Wspólnota Mieszkaniowa przy ul. Piastowskiej 7 złożyła 

wniosek o udzielenie ze środków gminy Gubin o statusie miejskim dotacji na parce 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków.  

Wniosek spełnił wszelkie wymagania wynikające z uchwały nr LVII.316.2014 Rady 

Miejskiej w Gubinie z dnia 6 listopada 2014 roku w sprawie określania zasad udzielania 

dotacji na sfinansowanie konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 



Budynek mieszkalny położony przy ul. Piastowskiej 7 jest zabytkiem wpisanym do 

rejestru zabytków pod nr 3316 decyzją PSOZ/I/5340/234/94 Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków w Zielonej Górze z dnia 27 października 1994r. 

Prace, które mają być dofinansowane z datacji zostały wymienione w art. 77 pkt 7 ustawy 

z dnia 23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami. 

Wnioskowany zakres prac polegać będzie na: wymianie pokrycia dachowego z 

ceramicznej dachówki karpiówki, wymianie sytemu odwodnienia, remoncie komina, 

wykonaniu opierzenia i renowacji istniejącego wyłazu dachowego. 

Wnioskodawca oszacował ogólny koszt prac na kwotę 93.459,20 zł. Wnioskowana kwota 

dotacji w wysokości 46,729,60 zł stanowi 50% ogółu kosztów i została zapisana po stronie 

wydatków z budżetu gminy w dziale 921 - kultura i ochrona dziedzictwa narodowego.  

 
Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 
H.Wojnicz – propozycja: jeśli wspólnota chciałaby jednocześnie remontować i dach i elewację, 
może wtedy miasto mogłoby zwiększyć kwotę dofinansowania? Na takim rozwiązaniu zyska 
wizerunek miasta. Warto w jakiś sposób dopingować wspólnoty do działań restauratorskich 
Burmistrz - może należy stworzyć nowy program na elewację? 
 
Wyniki głosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO x   

Jerzy GALEWSKI x   

Danuta GRYGOROWICZ x   

Janusz JAŻDŻEWSKI nie głosował   

Mariusz OCHOTNY x   

Teresa OPARA x   

Ziemowit PATEK x   

Mirosław ROGIŃSKI nie głosował   

Tomasz ROMANOWSKI x   

Wojciech SENDERA x   

Jan SKÓRA x   

Halina WOJNICZ x   

Robert WOSZAK x   

Teresa ZAJKOWSKA  x   

Krzysztof ZDOBYLAK x   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta /13 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/i otrzymała nr VI.53.2019 
 
Sesję opuścił radny Krzysztof Zdobylak o godz. 13:20 

 

8. rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Gubinie 

 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zarekomendowała Radzie Miejekisej uznanie złożonej skargi 

za bezzasadną. Argumenty przyjete przez komisję zawiera uzasadnienie do uchwały. 

 

Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie 



 

 

 

 
Wyniki głosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO x   

Jerzy GALEWSKI x   

Danuta GRYGOROWICZ x   

Janusz JAŻDŻEWSKI nie głosował   

Mariusz OCHOTNY x   

Teresa OPARA x   

Ziemowit PATEK x   

Mirosław ROGIŃSKI nie głosował   

Tomasz ROMANOWSKI x   

Wojciech SENDERA x   

Jan SKÓRA x   

Halina WOJNICZ x   

Robert WOSZAK x   

Teresa ZAJKOWSKA  x   

Krzysztof ZDOBYLAK nie głosował   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta /12 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 0 osób - wstrzymało się od głosu/i otrzymała nr VI.54.2019 

 

 
VII Ocena zasobów pomocy społecznej gminy Gubin o statusie miejskim 
za rok 2018 
 
Ocena zasobów pomocy społecznej gminy Gubin o statusie miejskim za rok 2018 została 
przekazana wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik do protokołu.  

 
 
VIII Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania  

Radni Głos 

ZA 

Głos 

PRZECIW 

Głos 

WSTRZYMUJĄCY 

SIĘ 

Zbigniew BOŁOCZKO x   

Jerzy GALEWSKI x   

Danuta GRYGOROWICZ x   

Janusz JAŻDŻEWSKI nie głosował   

Mariusz OCHOTNY x   

Teresa OPARA x   

Ziemowit PATEK x   

Mirosław ROGIŃSKI nie głosował   



Tomasz ROMANOWSKI x   

Wojciech SENDERA x   

Jan SKÓRA x   

Halina WOJNICZ   x 

Robert WOSZAK x   

Teresa ZAJKOWSKA  x   

Krzysztof ZDOBYLAK nie głosował   

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta /11 osób-za, 0 osób- 
przeciw, 1 osoba - wstrzymała się od głosu/ 
 

IX Sprawy różne. 
 
Z.Bołoczko -  zwrócił uwagę na: nieaktualną stronę internetową, powtarzającą się, niezadaalająca 
forme odpowiediz na interpelacje oraz na nieprawidłową publikację zdjęcia na łamach 
Wiadomości Gubińskich  
J.Skóra -  
1. wniosek o uczczenie  pamięć Tadeusza Raczkiewicza  poprzez ustawienie pamiątkowej  
ławeczki. 
2. czy można reaktywować pchli targ pod Farą? 
3. przypomniał o wyborach prezesów działek ogrodowych  
4. jak należy prawidłowo formułować interpelacje  
Przewodniczący - definicja interpelacji jest jednoznaczna. Musi określać ważne cele, ale przede 
wszystkim musi zawierać pytanie.   
H.Wojnicz - czy będzie możliwe wejście na Wieżę Fary w najbliższych tygodniach? 
Burmistrz - do wykonania są pewne prace zapewniające bezpieczeństwo zwiedzającym głównie 
chodzi o schody. Powinny być możliwie jak najszybciej wykonane 
T.Zajkowska -  
1. zwraca uwagę na złe oświetlenie Skateparku  
2.czy trwają parce na podwyższenie wynagrodzeń dla pracowników jednostek organizacyjnych? 
3. zwraca uwagę na to, że zdjęcia w Wiadomościach Gubińskich nie są podpisywane.  
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący  zamknął VI sesję Rady Miejskiej w Gubinie  
 

Zakończono godz. 13:50 

 

 

 

                                                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

                                                                                                         Wojciech Sendera 

 

 

Protokołowała Alicja Dobras 


